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  Protokół nr LX/2024 

przebiegu LX sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 26 stycznia 2024 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni Radni Wojciech Zajler i Paweł 

Wojna. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Radca Prawny Dominik Czubanowski. 

4. Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

5. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu 

Starostwa Powiatowego w Śremie. 

6. Przemysław Polowczyk pracownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego 

w Śremie. 

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady LX sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z LIX sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku powiatu śremskiego za 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych 

z zakresu administracji rządowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. 
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2024 roku w części nieobjętej finansowaniem z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat 

śremski za 2023 r. 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2023 r. 

14. Interpelacje i zapytania Radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

17. Zamknięcie sesji. 

  

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z LIX posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół LIX sesji z dnia 

15.12.2023 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (14 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 15.12.2023 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Na salę sesyjną wszedł Radny Artur Bielawski. 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2023. 
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Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

pana Przemysława Polowczyka pracownika Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LX/408/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2023 została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

pana Przemysława Polowczyka pracownika Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LX/409/2024 w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych z 

zakresu administracji rządowej została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, przez pana Przemysława Polowczyka pracownika Referatu Spraw 

Obywatelskich Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie 

pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LX/410/2024 w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej (dofinansowanie bieżącej działalności Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Gaju) 

została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2024. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

poprosił o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 8 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała nr LX/411/2024 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2024 została podjęta przez Radę 

Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2024 rok.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że zmiany w WPF dotyczą dostosowania 

wartości prognozy na rok 2024 do kwot dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2024 po 

wszystkich zmianach, które się dokonały w okresie od dnia 1 stycznia 2024 r. do dnia 26 stycznia 

2024 r. wraz z autopoprawkami, które stanowią załącznik nr 10 do protokołu. Pełen zakres 

zmian obrazują załączniki numer 1 i 2. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała nr LX/412/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2024 r .została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LX/413/2024 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku została podjęta przez 

Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2024 roku w części nieobjętej finansowaniem z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji zdrowia przez panią Karolinę 

Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc otworzył dyskusję 

i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LX/414/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2024 roku w części nieobjętej finansowaniem z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta przez Radę 

Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat śremski za 2023 r., które 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Poinformował, że sprawozdanie było przedstawione na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Śremskiego, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2023 r. Powiedział, że 

sprawozdania z działalności komisji budżetu, zdrowia i oświaty były przedstawione na ostatnich 

posiedzeniach. Natomiast komisja skarg i rewizyjna działają w inny sposób, a ich sprawozdania 

znajdują się w materiałach sesyjnych.  

 

Sprawozdania z działalności komisji stanowią załączniki do protokołów z komisji natomiast 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i Petycji stanowią załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że chciałby docenić pracę dwóch uczniów z Zespołu Szkół 

Ekonomicznych w Śremie, którzy stworzyli bezpłatną aplikację, dzięki której śremianie mogą 

korzystać z komunikacji miejskiej. Zachęcił wszystkich do pobrania jej. Dodał, że to bardzo 

dobrze świadczy zarówno o uczniach jak i o szkole. Dodał, że ten temat zyskał rozgłos na naszym 

terenie oraz w Wielkopolsce i Polsce. Dlatego jako radny bardzo im dziękuje. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że ten temat jest znany i z pewnością 

szkoła jest dumna z tych uczniów. 

 

Radny Wojciech Świdurski powiedział, że w ostatnim czasie słyszał niepokojące informacje na 

temat utrzymania naszych dróg powiatowych. Zdaniem Radnego nie mają one potwierdzenia w 

rzeczywistości. Pomimo tego, że pewnego dnia nastąpiło nagłe pogorszenie pogody objawiające 

się oblodzeniem na drogach nastąpiła szybka reakcja Powiatowego Zarządu Dróg. Dlatego należy 

pochwalić ludzi odpowiedzialnych za utrzymanie dróg i szybką poprawę ich stanu. Natomiast w 

mediach społecznościowych pojawiały się informacje o tym jakie tragiczne warunki były tego 

dnia na drogach. Z czym on nie może się zgodzić, ponieważ widział w jakim stanie były drogi. Od 

lat słyszy się stwierdzenie, że „zima znowu zaskoczyła drogowców” tylko, że to nie znajduje 

potwierdzenia w rzeczywistości. On sam tego nie doświadczył i nie słyszał żeby ktoś z 

mieszkańców narzekał z tego powodu. Oczywistą sprawą jest to, że w warunkach zimowych 

trzeba zachować szczególną ostrożność na drodze.  

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji. 
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Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że Komisarz Wyborczy w Koninie 

przesłał w dniu 9 stycznia 2024 r. postanowienie w sprawie podziału powiatu śremskiego na 

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu. Postanowienie zostało wywieszone w gablocie przed Starostwem Powiatowym w Śremie 

oraz na tablicy informacyjnej w budynku Starostwa Powiatowego w Śremie (w dniu 12.01.2024 

r.) Ponadto zostało zamieszczone w BIP w zakładce wybory 2024.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że już wcześniej informowano o tym, że 

Komisarz Wyborczy wezwał powiat do ustanowienia nowych podziałów, które zostały przez 

niego zatwierdzone. Liczba radnych wybieranych do rady powiatu stanowi nadal 17 osób. Okręg 

wyborczy nr 1 stanowią gminy Dolsk oraz Książ Wlkp. i tam można uzyskać 4 mandaty. Okręg nr 

2 stanowi osiedle Jeziorany do ul. Kilińskiego (do rzeki Warta) i tam również liczba mandatów 

wynosi 4. Okręg nr 3 jest to lewa strona od ul. Kilińskiego, można powiedzieć, że od Helenek 

oraz stara część miasta Śrem wraz z wsiami gminy Śrem i gminą Brodnica gdzie liczba mandatów 

wynosi 9 z uwagi na to, że jest to największy okręg wyborczy.   

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że Marszałek Województwa Wlkp. 

przesłał do wiadomości uchwałę Sejmiku Województwa Wlkp. w sprawie przyjęcia stanowiska o 

ogłoszeniu roku 2024 w województwie wielkopolskim Wielkopolskim Rokiem Władysława 

Hrabiego Zamoyskiego. 

Przypominał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych. 

Zgodnie z art. 25 c pkt 4 ustawy o samorządzie powiatowym w tym roku Radni mają obowiązek 

złożyć 2 oświadczenia majątkowe. Pierwsze na  2 miesiące przed upływem kadencji, a drugie jak 

co roku do dnia 30 kwietnia. Wszystkie szczegóły wraz z formularzem oświadczenia wysłano 

Państwu dzisiaj email-em. 

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 22 lutego natomiast sesja jest  

zaplanowana na dzień 23 lutego. 

 

Zamieszczono dla Państwa w programie e-sesja harmonogram pracy rady na 2024 r. 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął LX 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1222. 
 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  

 


